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*Närvarande (N), Frånvarande (F)

l. Föregående protokoll
Föregående protokoll finns på hemsidan.

2. Städdagen
Städdagen gick bra. Det finns nu en karta över brunnarna som gåtts igenom.
Brunn #49 och #66 är torra och behöver ses över.

Vi försöker skicka kallelse tidigare nästa gång

3. Genomgång av beslut från stämman

3.1. Hjärtstartare
Roger kollar upp leverantörer av hjärtstartare.

3.2.Elbilsladdning
Vi har träffat tre nya leverantörer. Två av dessa har lämnat offerter på olika lösningar.
Vi beslutar att gå vidare med laddboxkillarnas lösning.

3.3.NyTV-lösning
Vi har fått två offerter från Te Ila som äger fibern. Den ena lösningen är ettgruppabbonemang för alla
och den andra en lösning med öppen fiber valfritt och tv bas för alla.
Vi kommer kalla till en extra stämma för att ta beslut.

4. Office 365
Dieter gick igenom hur man loggar in.

5. Ekonomin

5. l. Moms

Skatteverket har hört av sig och avskrivit oss från Moms.
Beslutad budget ligger. Vi kommer göra ny budget för nästa år utan Moms.

5.2. Medlemsavgifter i juni
Faktura kommer via e-post.
Det inkom en fråga om månadsbetalning av avgift. Det är ej möjligt p.g.a. den ökade

administration det skulle kräva.

6. Övrigt

6.1. Fönster i vita och gula huset
Johan tar kontakt med personerna som orsakat skadorna.

6.2.Öka trygghet i området med tanke på händelsen i helgen.
Enskilda händelser är svåra att skydda sig emot.

6.3.Trafik i området under natten (tidningsbud).



Sam tar upp problemet med VTD.
6.4. Kontaktuppgiftertill medlemmar i samféllighet vid akutsituation eller något liknande.

Vi ser inget behov att hålla annat än email for fakturor och information.

Erik Hjortberg
Sekreterare
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Johan Ahlström
Ordförande


